
4002T AMAZE FOLDING SIDE TABLE
DESIGN BY FOERSOM & HIORT-LORENZEN MDD
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Et bakke bord “to-go” eller som passer ind både til møbelgrupper indendørs som udendørs. Amaze bakke bord pas-

ser ind alle steder og tilfører en sublim blødhed og elegance til din udendørs eller indendørs møbel/lounge gruppe. 

Amaze bordet er også et unikt og fleksibelt bord, da bakken kan benyttes som separat severingssbakke. Amaze bakke 

bord repræsenterer det bedste og fineste håndværk. Bordet appellerer og tilbyder øjeblikkeligt til en mulighed for 

at mixe det elegante teak bord med alle af vores andre møbler, som dermed giver et mere sofistikeret og blødt look. 

Amaze bordet er prikken over i’et og er et appellerende og smukt møbel.

A folding side table with a moveable tray to match any exterior or interior setting. The Amaze folding side table 

blends in everywhere and adds a sublime softness and elegance to your out or indoor lounge area. The Amaze 

folding side table represents the best and finest of craftsmanship. Instantly the nature of the product appeals and 

offers an opportunity to mix this elegant teak table with all other products creating a more sophisticated and softer 

look. The Amaze folding side table is the final touch and an appealing and beautiful piece of furniture in the Amaze 

collection.

Der Amaze Klapptisch passt in jede Umgebung - sowohl in den Innen- also auch in den Außenbereich - und verleiht 

mit seiner Eleganz Ihrer Einrichtung das gewisse Etwas. Der Amaze Klapptisch ist ein einzigartiger und flexibler 

Beistelltisch, bei dem das Tablett auch separat genutzt werden kann. Er steht stellvertretend für die außergewöhnli-

che Handwerkskunst unserer dänischen Designer. Der elegante und ansprechende Teak Klapptisch kann selbst-

verständlich auch mit anderen Produkten unserer verschiedenen Kollektionen kombiniert werden, um somit einen 

anspruchsvollen und zeitgenössischen Stil herzustellen. 

W 	 58cm     22.8”

D 	 55cm     21.2”

H	 43cm           17”

Wgt	 4,5kg       9.9lbs
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